
ERM SUPPLIER/SUBCONTRACTOR BUSINESS  ERM供应商/分包商

CONDUCT INFORMATION FORM商业行为信息表
Any supplier or subcontractor (“Supplier”) of ERM should complete this Form.  This PDF version of the form is provided as an alternative to the interactive spreadsheet version on ERM.com. Please print this form and complete it. Once completed it should be returned to ERM together with any attachments. To return the completed form to ERM, you can either scan the form and any attachments to a PDF file and attach it to an email addressed to supplierconductform@erm.com, or you can fax it to ERM at 1 (512) 374-9562.
凡ERM的供应商或分包商（以下合称“供应商”）均须填妥本信息表。本PDF格式的信息表可代替ERM.com上互动式电子表格。请打印本信息表，填妥后连同附件一并交至ERM。阁下可通过以下方式提交：将本信息表及附件扫描成PDF文件以电邮附件发送至supplierconductform@erm.com；或将本信息表及附件直接传真至+1（512）374-9562。

Please attach additional pages if necessary to complete responses to questions below.
回答以下问题时，如有需要请另附纸张。

Questions about this Form should be directed to supplierquestions@erm.com.
若对本信息表有任何疑问，请发邮件至supplierquestions@erm.com。

Thank you for your cooperation.

感谢阁下合作！
	1. Supplier company legal name
供应商依法登记的公司名称
	

	2. Street address  地址
	

	3. City  城市
	

	4. State  州
	

	5. a. Zip code or postal code 邮政编码
	

	    b. Country  国家
	

	    c. Other address information if applicable  其他地址信息（如适用）
	

	6. Individual name for contact purposes (person completing this form)
联系人姓名（填表人）
	

	7. Contact person email  联系人邮箱
	

	8. Contact person telephone number
    联系人电话号码
	

	9. Countries in which Supplier or affiliates conduct business
    供应商及其关联方营业所在国
	

	10. Parent companies  母公司
	

	11. Subsidiaries  子公司
	

	12. Affiliates  关联方
	

	13. Annual revenue in US$ for the past year  上年度收入（单位：美元）
	

	14. List country and financial institution into which Supplier intends to receive payments from ERM
供应商拟定接收ERM货款的金融机构及所在国
	

	15. Shareholders/equity owners
股东/权益所有人
	

	16. Directors  董事
	

	17. Officers  高级管理人员
	

	18. Key employees  重要员工
	

	19. Do any shareholders/equity owners, directors, officers or key employees (collectively, “Key People”) or any of their close family members have any service, contracts, position or duties for or with a government, government-controlled entity, political party or military?
    股东/权益所有人、董事、高级管理人员或重要员工（以下合称“重要人员”）或其近亲属是否在政府、政府控制实体、政党或军队中任职或服役？
	

	20. If answer immediately above is ‘yes’, please provide details for each.
    若前一项回答“是”，请分别列举详情。
	


Please answer Yes or No as to whether Supplier has documented policies concerning each of the following:
就供应商是否已制定以下各项政策，请回答“是”或“否”：
	21. Ethics and Business Conduct?  商业行为及道德准则？
	

	22. Anti-Bribery/Anti-Corruption?  反贿赂/反腐败政策？
	

	23. Gifts and Hospitality?  馈赠及招待政策？
	

	24. Conflicts of Interest?  利益冲突政策？
	


Please return a copy of the policies to this document with this form.
相关政策文件副本请随本信息表一同提交。

Please answer Yes or No as to whether Supplier or any Key Person has been involved in any of the following or any litigation or investigations concerning any of the following.  For each Yes answer, please provide an explanation or additional documentation as necessary.  For each legal action, identify the parties, action number, date initiated, and date settled or adjudicated if applicable, and briefly describe the circumstances and nature of the claim, the outcome if applicable, and the current status.
就供应商或任何重要人员是否涉嫌以下行为或因以下行为被卷入诉讼或调查，请回答“是”或“否”。对于回答“是”的每一项，请做出解释，必要时附上证明文件。对于每一个诉讼案件，请提供当事人情况、案件编号、起诉日期、结案或判决日期（如适用），并简要说明诉讼事实及性质、结果（如适用）和当前状况。

	25. Violation of any rules or regulations governing the purchase or sale of goods or services to or by any government?
    是否违反与政府进行货物或服务买卖相关的法律法规？
	

	26. Violation of procurement regulations?
    是否违反与采购相关的法律法规？
	

	27. Violation of any law governing donations, contributions, honoraria, or any other form of remuneration to any government official?
    是否违反有关向政府官员支付捐赠、捐款、酬金或其他任何形式报酬的相关法律？
	

	28. Fraud or abuse as concerns any governmental procurements?
是否在政府采购中存在欺诈或滥用职权？
	

	29. Violations of securities or commodities trading laws?
是否违反有关证券或商品交易的相关法律？
	

	30. Violation of any laws concerning unfair trade practices?
是否违反公平贸易的相关法律？
	

	31. Tax evasion?
    是否逃税？
	

	32. Violation of the Foreign Corrupt Practices Act (FCPA) or other anti-bribery law?
    是否违反美国《反海外贿赂法》（FCPA）或其他反贿赂法律？
	

	33. Debarment from competing for a World Bank contract?
    是否被禁止参与世界银行项目竞标？
	

	34. Voluntary or involuntary bankruptcy or other similar proceeding?
    是否自愿或非自愿破产，或牵涉其他类似程序？
	

	35. Any other criminal act or other violation of law?
    是否存在其他犯罪或违法行为？
	


	36. Does Supplier capture information concerning its suppliers/subcontractors that is consistent with the information contained in this Form?
    供应商获取其供应商/分包商提供的信息是否与上述回答一致？
	

	37. Any other comments?
    备注
	


[Please go to next page.]  [请转下一页。]

Your submission of the information requested herein does not guarantee any award of business.
提交本信息表并不代表阁下将一定获得本公司的任何业务。
Supplier Certification  供应商保证
By completing and returning this Form, Supplier certifies that the information provided via this Form, and any other information provided by Supplier in connection with this Form is true, correct, current, complete, and accurate as of the date signed and provided to ERM.
填妥并提交本信息表意味着供应商保证，截至签署及提交日，本信息表所载内容及与之相关的其他信息均为真实、正确、及时、完整和准确的。
SUPPLIER HEREBY CONSENTS TO ERM’S VERIFICATION OF ALL SUCH INFORMATION.  
供应商特此批准ERM核实所有该等信息。

Supplier certifies that the undersigned, on behalf of Supplier, has read, understands and agrees to ERM’s Code of Business Conduct & Ethics on ERM’s website.

供应商特此批准ERM核实所有该等信息。

Should there be any changes to the information herein, Supplier will notify ERM immediately using the same ERM contact information below. 
若信息有任何变更，供应商应立即通过以下联系方式知会ERM。

Approved on behalf of above-named Supplier (please provide company name in Item 1 above) by:
谨代表上述供应商批准（请提供以上第1项的公司名称） 。
	Name  姓名
	

	Title  职务
	

	Date  日期
	


Thank you for providing information to ERM via this Form. To complete your submission, please return the completed Form to ERM together with any attachments. To return the completed form to ERM, you can either scan the form and any attachments to a PDF file and attach it to an email addressed to supplierconductform@erm.com, or you  can fax it to ERM at 1 (512) 374-9562.
感谢阁下通过本信息表向ERM提供信息。请将填妥的信息表连同附件一起提交ERM。阁下可通过以下方式提交：将本信息表及附件扫描成PDF文件以电邮附件发送至supplierconductform@erm.com；或将信息表及附件直接传真至+1 (512) 374-9562。
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